
88498432سرويس ورزشي

قهرمان جام باش�گاه هاي فوتبال جهان امشب مشخص مي شود. 
در روزهاي پاياني سال ميلادي بازي هاي فوتبال در سراسر دنيا در 
حال پيگيري است و همه تيم ها در تلاشند تا با پيروزي به استقبال 
تعطيلات بروند. امش�ب رئال مادريد براي كس�ب جامي ديگر به 
مصاف قهرمان امريكاي جنوبي مي رود، همچنين رم در ورزشگاه 
استاديو المپيكو ميزبان آث ميلان اس�ت و فردا شب نيز ليورپول 

بحران زده در خانه از آرسنال پذيرايي مي كند. 
  رئال- سن لورنزو؛ 23:00

يازدهمين دوره مسابقات جام باش��گاه هاي جهان در حالي امشب به 
ميزباني مراكش به پايان مي رسد كه به نظر نمي رسد رئال مادريد براي 
رسيدن به اولين جام خود در اين رقابت ها كار سختي در پيش داشته 
باشد. كهكش��اني ها به رغم اينكه در فوتبال اس��پانيا و اروپا افتخارات 
زيادي را كسب كرده اند اما تاكنون موفق به قهرماني در جام باشگاه هاي 
جهان نشده اند. اين در حالي است كه بارسا رقيب سنتي آنها دو بار فاتح 
اين مسابقات شده. رئال پيش از اين تنها يك بار سابقه حضور در جام 
باشگاه ها را داشته، اولين دوره رقابت ها سال 2000 برگزار شد كه قوهاي 
سفيد به عنواني بهتر از چهارمي دست نيافتند. اين در حالي است كه 
سن لورنزو حريف امشب رئال اولين حضورش را در جام باشگاه ها تجربه 
مي كند. قهرمان ليبرتادورس همانند رئ��ال تنها يك بازي انجام داده؛ 
در مرحله نيم نهايي سن لورنزو اوكلند سيتي را دو بر يك شكست داد 
و رئال نيز با چهار گل از سد كروز آزول گذشت. فيناليست هاي امشب 
هر كدام انگيزه ويژه اي براي قهرماني دارند. مادريدي ها به فكر كسب 
يك جام ديگر هس��تند و نماينده امريكاي جنوبي در انديشه شكست 

ستارگان قاره سبز. 
ش��اگردان كارلو آنچلوتي در 21 بازي آخر خود نباخته اند. س��رمربي 
قوهاي س��فيد اصلًا دوست ندارد در فينال جام باش��گاه ها اين ركورد 
شكسته ش��ود:» فقط يك گام تا جام فاصله داريم. با آمادگي كامل به 
استقبال اين بازي مي رويم. معتقدم كه تيم من شايسته كسب اين جام 
است و رسيدن به اين افتخار پايان رويايي اس��ت براي سال 2014.« 
در آن س��وي ميدان ادگاردو بوازا هم اميدوار به شكس��ت رئال است: 
»خودمان را براي فينال آماده كرده ايم و براي رسيدن به جام هركاري 
مي كنيم. مقابل يكي از بهترين تيم هاي جه��ان بازي مي كنيم و بايد 
بهترين بازي مان را انجام دهيم. « در ديدار رده بندي هم كروز آزول و 

اوكلند سيتي با هم مصاف مي دهند. 

  آ اس رم – آث ميلان؛ 23:15
هفته شانزدهم سري آ ايتاليا امشب با دو بازي پيگيري مي شود كه در 
حساس ترين بازي رم در خانه به مصاف ميلان مي رود. شرايط متفاوت 
دو تيم از نكات حائز اهميت اين بازي است. رمي ها امسال براي قهرماني 
مي جنگند؛ اين تيم از ابتداي فصل نتايج خوبي كسب كرده و با چهار 
امتياز اختلاف نسبت به يوونتوس در رده دوم قرار دارد. جالوروسي در 
اين مدت فقط دو بار طعم تلخ شكست را چشيده و هواداران رم خود را 
براي پيروزي ديگر آماده كرده اند. اين در حالي است كه رودي گارسيا 
سرمربي تيم ميزبان كه با دو جلسه محروميت مواجه شده امشب در 
كنار تيمش حضور ن��دارد. رم كه از ليگ قهرمانان حذف ش��ده هفته 

گذشته با يك گل جنوآ را برد. 
در طرف ديگر ميلاني ها هم با برد دو بر صفر مقابل ناپولي جان دوباره 
گرفته اند. روس��ونري كه با 24 امتياز هفتم جدول است براي رسيدن 
به رده هاي بالاتر به هر سه امتياز اين بازي نياز دارد. اينزاگي جوان در 
صورتي كه سربلند از ورزشگاه المپيكو بيرون بيايد تا حد زيادي از شر 
انتقادها راحت مي ش��ود. به علاوه اينكه هواداران ميلان انتظار دارند 
تيم شان امشب انتقام شكست دو بر صفر فصل گذشته را از رم بگيرد. 
سرمربي 41 ساله هيچ ترسي از حضور در المپيكو ندارد:» مي دانم بازي 
در اين ورزشگاه يعني چه. به جو المپيكو كاملًا آشنا هستم. با اين حال 
ما كاملًا آماده هستيم و بازيكنانم را مي بينم كه با انگيزه تر از هميشه 
منتظر بازي هستند. از قدرت رم آگاهيم. منتها به هيچ وجه جاي نگراني 
نيست چراكه مطمئنم بازي خوبي انجام مي دهيم. هر تيمي دوست دارد 
با رم در اين ورزشگاه بازي كند. اگرچه در ليگ قهرمانان موفق نشدند 
اما در منچستر از سيتي يك امتياز گرفته اند.« ساسالو و چزنا ديگر بازي 

امشب را انجام مي دهند. 
  ليورپول- آرسنال؛ 19:30

ليورپول و آرسنال حس��اس ترين ديدار هفته هفدهم ليگ جزيره را 
برگزار مي كنند. قرمزهاي بندر نشين در شرايط بحراني به سر مي برند. 
ش��اگردان راجرز در آخرين بازي خود در ليگ برتر با سه گل مغلوب 
يونايتدها شدند. همين مسئله آنها را تا رده يازدهم جدول پايين آورد 
و حتي صعود ب��ه نيمه نهايي جام حذفي هم تلخ��ي اين باخت را كم 
نكرد. ماريو بالوتل��ي در اين بازي به دليل محرومي��ت يكي از غايبان 
اصلي ليورپول است. توپچي ها اما در رده شش��م هستند و به مرحله 
حذفي ليگ قهرمانان هم صعود كرده اند. با اين حال آرسن ونگر هرگز 
ليورپول را دس��ت كم نمي گيرد، به ويژه اينكه براي مهار استرلينگ 
مهاجم گلزن ليورپول برنامه ويژه اي دارد: »مهاجم فوق العاده اي است 
و بايد مراقبش باشيم. البته ليورپول قدرت قبل را ندارد اما ما نبايد آنها 

را دست كم بگيريم.«

تعطيلات نيم فصل، بهتري��ن فرصت براي تجديد 
قواست، به همين دليل تيم ها برنامه هاي خاص خود 
را دنبال مي كنند. از يك سو برپايي اردو ها و برگزاري 
بازي هاي دوستانه در دستور كار آنها قرار دارد و از 
س��وي ديگر جذب بازيكنان جديد براي رفع نقاط 
ضعف و تقويت نقاط قوت خود. در واقع اين روزها، 
روزهاي پر تكاپويي براي تيم هاي ليگ اس��ت، اما 

پرسپوليس، كاملاً از اين قاعده مستثني است!
تكليف سرخپوش��ان پايتخت مدت هاس��ت كه 
بلاتكليفي است؛ تيمي كه درگيري ها و مشكلات 
و حاش��يه هايش كم بود، بازداشت مديرعامل 12 
روزه آن نيز قوز بالا قوز ش��د! آب پاكي را چند روز 
قبل، مس��ئولان دادگس��تري تهران روي دست 
پرسپوليس ريختند وقتي تأكيد كردند كه به دنبال 
مديرعاملي ديگر باشيد. البته انتظار شنيدن اين 
جمله مي رفت. پرونده سياس��ي هر چه كه باشد، 
مش��كلاتش ربطي به بدهي هاي باشگاه و مسائل 
آن ندارد و به اين زودي ها هم حل شدني نيست. 
حتي اگر غير از اين باشد و او بتواند به مهماني اش 
در اوين پايان دهد ديگ��ر نمي تواند روي صندلي 
مديرعاملي پرسپوليس بنشيند. با اين وجود تنها 
راه چاره پرس��پوليس براي رهايي از اين مصيبت 
بركناري مديرعاملي اس��ت كه اين روزها به جاي 

نشستن بر صندلي مديريت باشگاه، زمانش را در 
اوين سپري مي كند. اما گويا وزارت ورزش عجله اي 
براي كنار گذاشتن سياسي ندارد كه با وجود ضيق 

وقت، همچنان دست دست مي كند !
تيم هاي ليگ برت��ري تعطيلات ني��م فصل خود 
را با مذاكره با مهره هاي مدنظ��ر، برپايي اردوهاي 
تداركاتي و برگزاري ديدارهاي دوستانه مي گذرانند 
اما پرسپوليسي ها نهايت كاري كه انجام مي دهند 
رفت و آمد به محل تمرين است. آن هم در شرايطي 
كه نه بازيكنان از اوضاع موجود راضي هستند و نه 
كادر فني. مش��كلات مالي و عدم مش��خص بودن 
وضعيت باش��گاه باعث ش��ده هر روز بر نارضايتي 
بازيكنان افزوده شود و حتي برخي ساز جدايي كوك 
كرده اند. همانهايي كه پيش از اين وقتي سياسي رك 
و پوست كنده به آنها گفته بود رضايت نامه شان آماده 
است، پا پس كشيده بودند و فريادشان به سكوت 
تبديل شده بود اما حالا آنها هم به خوبي مي دانند 
كسي در باشگاه جرات حرف زدن ندارد و اگر هم بزند 
كاري از پيش نمي رود وقتي مديرعامل در بند است 
و بدون امضاي او هيچ كاري پيش نمي رود! وضعيت 
درخشان هم مشخص است. او به جاي آنكه مديريت 
بحران كند، سعي دارد از آب گل آلود ماهي بگيرد 
و جو را به س��ود خود تغيير دهد كه اگر فردا روزي 

نتوانس��ت در بازي هاي ليگ نتيجه لازم را بگيرد، 
ناكامي احتمالي اش را به شرايط باشگاه ربط بدهد. به 
همين دليل هم پيشتر گفته بود كه اگر اوضاع درست 
نشود خواهد رفت؛ تهديدي كه اگر جدي هم نباشد، 

جو را به سود او تغيير مي دهد. 
اوضاع در باش��گاه هم اصلًا جالب نيس��ت. اعضاي 
هيئت مديره سعي دارند ش��رايط را آرام كنند اما 
در واقع تلاش هاي آنها ني��ز نمي تواند نتيجه دهد 
وقتي تكليف پرسپوليس بلاتكليفي است. در اين 
مقطع زماني عاقلانه ترين كار كنار گذاشتن سياسي 
و انتخاب نفر جديد است تا حداقل تيم بتواند روند 
عادي خود را در پيش بگي��رد و بازيكني براي نيم 
فصل دوم و بازي هاي آسيايي جذب كند. درخشان 
هم اگر چه ليست اش با مخالفت هايي از سوي كميته 
فني خصوصاً براي جذب تيموريان مواجه شده است 
اما با اين وجود آماده است تا تغييراتي در پرسپوليس 
براي نيم فصل دوم ايجاد كند. اما چه كسي بايد پاي 
درخواس��ت او را امضا كرده و باب مذاكره با نفرات 

مد نظر سرمربي را باز كند، مشخص نيست. 
هيئت مديره ابتدا سعي داشت با تهديد به استعفا 
وزارت ورزش را به خود بياورد تا هر چه زودتر تكليف 
باشگاه را مشخص كند. در همين راستا كلاني گفته 
بود كه اگر سياسي آزاد نشود، استعفا مي دهد. در 

واقع او خواس��تار روشن شدن تكليف باشگاه است 
نه آزادي سياس��ي! ام��ا وزارت ورزش باوجود آنكه 
مي داند ديگر نمي تواند روي سياسي حساب كند، 
هنوز هم حرف از تلاش براي آزادي او مي زند! با اين 
وجود شنيده مي ش��ود خادم در خفا باب مذاكره با 
چند نفر براي نشستن به جاي سياسي را باز كرده 
است. نژاد فلاح كه پيشتر نيز سابقه حضور در هيئت 
مديره باشگاه را داشته يكي از نفراتي است كه اين 
روزها شايعاتي در خصوص مديرعاملي او به گوش 
مي رسد. اما مشكل پرسپوليس علاوه بر مديريت، 
مسائل مالي نيز هس��ت، خصوصاً كه بعد از فسخ 
قرارداد با شركت بهنام پيش رو، پرسپوليس بدون 
اسپانسر در ليگ شركت كرده و خرج و مخارج آن 
به عهده سياسي بود، مردي كه حالا پشت ميله هاي 
زندان روزگار مي گذراند و نمي تواند عهده دار مخارج 
سرخپوشان باشد. به همين دليل هم خادم بايد به 
دنبال شخصي باشد كه دست به نقد هم باشد و علاوه 
بر مديريت باشگاه، مخارج تيم را هم تقبل كند. با اين 
وجود، تنها يك نام است كه به ذهن مي رسد، همان 
گزينه اي كه ابتداي فصل خادم به دلايلي از مذاكره با 
او سرباز زد اما حالا شايد مجبور باشد با او براي روشن 
شدن تكليف پرسپوليس پشت يك ميز بنشيند. 
مردي كه سال هاس��ت خود را به عنوان عابربانك 
به فوتبال معرفي كرده و يكي از آرزوهايش صاحب 
شدن پرسپوليس است، حتي اگر به طور موقت و به 

عنوان مديرعامل باشد. 
البته اعضاي هيئت مديره در جلساتي كه داشتند 
توافق كرده اند كه براي بازي هاي آسيايي اسپانسر 
بگيرند اما به نظر مي رسد اگر مذاكرات وزارت ورزش 
با هدايتي نتيجه دهد، ديگر نيازي به جذب اسپانسر 
جديد نباشد. هرچند اين مسئله به نظر خادم بستگي 
دارد و توافق او با عابربانك و كنار گذاشتن سياسي 
از صندلي مديريت پرسپوليس. اما حتي فكر كردن 
به اين گزينه نيز مي تواند بارقه هايي از اميد را براي 
پرسپوليس در پي داشته باشد. اين البته در حالي 
است كه بسياري پيش از اين مخالف حضور هدايتي 
در پرس��پوليس بودند اما حالا به نظر مي رسد بين 
گزينه بد و بدتر، انتخاب گزينه بد عاقلانه ترين كار 
است. حداقل اينكه تكليف تيم از اين بلاتكليفي در 
حساس ترين روزها مشخص مي شود. خصوصاً كه 
اين اوضاع بلبشو باعث شده عده اي به ماهيگيري از 
آب گل آلود مشغول باشند و گزينه هاي خود را تست 
نداده به تيم قالب كنند. مسئله اي كه بدون شك با 
مشخص شدن تكليف تيم جلوي آن گرفته خواهد 
شد، چراكه نه فقط هدايتي، هر شخص ديگري هم 
كه بيايد حاضر نيست بي دليل از جيب خرج كند و 
بابت هر ريالي كه خرج كند حساب پس مي گيرد تا 
هر بازيكن بي كيفيتي به بهانه بي در و پيكري باشگاه 

به پرسپوليس قالب نشود!
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بلاتكليفي، تكليف اين روزهاي پرسپوليس
انتخاب سرخ ها بين بد و بدتر

كهكشاني ها در انديشه قهرماني جهان
تلاش آث ميلان و ليورپول براي فرار از بحران

فريدون حسن

مربي خارجي پول مي خواهد
تيم ملي دووميداني ايران در خرداد 
ماه سال آينده مس��ابقات قهرماني 
آسيا را در كشور چين پيش رو دارد، 
اما به دليل مشكلات مالي انتخاب 
مربي براي ورزشكاران سخت شده 
است. به طوري كه پريسا بهزادي، 
ناي��ب رئيس بان��وان فدراس��يون 
دو وميداني مي گويد باوجود آنكه سعي داش��تند براي بالا رفتن 
سطح فني ورزشكاران از مربيان خارجي استفاده كنند، مشكلات 
مالي مانع شده است و فدراس��يون براي جذب مربي خارجي به 

كمك مالي وزارت ورزش و كميته ملي المپيك نياز دارد.

سال آينده جبران مي كنم
عليرضا نص��ر آزادان��ي تكواندوكار 
ملي پوش اصفهاني ب��ا قبول اينكه 
مشكلات شخصي تمركزش را بهم 
زده و باعث شده امسال ضعيف كار 
كند، تأكيد مي كند كه س��ال آينده 
ناكامي هايش را جبران مي كند. وي 
كه در جام جهاني تكواندو نيز موفق به 
كسب طلا نشد و به برنز اكتفا كرد، اين مسئله را ناشي از سطح بالاي 
مسابقات و حضور حريفان قدرتمند مي داند؛ مسئله اي كه باعث شده 
رنكينگ او در جهان به 14 برسد. اما آزاداني معتقد است با قهرماني 

در چند مسابقه بين المللي مي تواند اين افت را جبران كند. 

بعد از كسب سهميه روي سكو مي رويم
س��عيد معروف، كاپيت��ان تيم ملي 
واليبال ايران صعود به المپيك 2016 
ريودوژانيروي برزيل از اهداف اصلي 
فدراسيون و تيم ملي واليبال ايران 
مي خواند و معتقد است اين مهم با 
تلاش، جديت و انس��جام بيشتر به 
دست مي آيد: »واليبال مي تواند بعد 
از كسب سهميه المپيك حتي روي سكو هم برود كه اين موضوع 
مي تواند يك موفقيت خيلي بزرگ براي واليبال و ورزش كشور باشد و 
اميدوارم با راهيابي به المپيك ريو و ارائه بازي هاي خيره كنند بتوانيم 

از جايگاه و شايستگي واليبال ايران در سطح جهان دفاع كنيم.«

رقابت هاي المپيك ريو در حالي در سال 2016 در برزيل برگزار مي شود كه 
مسابقات كسب سهميه المپيك از همين الان شروع شده و فدراسيون ها 

در تلاشند تا بيشترين سهميه را در اوزان مختلف كسب كنند. 
فدراسيون كشتي هم از اين قضيه مستنثي نيست و مسئولان در تلاش 
هستند تا برگزاري اردو و مسابقات تداركاتي سهميه المپيك ريو را به 
دست آورند، اين در حالي است كه بيشتر روساي فدراسيون ها به خاطر 
كمبود منابع مالي از اين قضيه رنج مي برند و به آن انتقاد دارند. ضمن 
اينكه فدراسيون كشتي از دوره مديريت قبلي بدهي 11، 12 ميلياردي 
هم دارد. سخنگوي فدراسيون كش��تي در خصوص جلسه مشترك 
مسئولان كميته ملي المپيك و فدراسيون كشتي گفت: جلسه بسيار 
خوبي با هاشمي و ديگر مسئولان كميته ملي المپيك داشتيم كه در 
اين جلسه بر لزوم حمايت از فدراسيون كشتي در جهت موفقيت در 
رقابت هاي المپيك تأكيد شد. خو شبختا نه رئيس كميته ملي المپيك 
نيز حمايت خود را از ورزش اول ايران اعلام و تأكيد كرد براي كسب 
موفقيت كشتي گيران در رقابت هايي همچون المپيك آماده هر گونه 

همكاري هستيم. البته اين در حالي است كه همانطور كه عنوان شد 
بدهي چند ميلياردي كشتي در حال حاضر رو به افزايش است و اگر 
هر چه زودتر فكري براي آن نشود در آينده نزديك بازهم به مشكلات 
ما افزوده خواهد شد.  عليرضا رضايي درباره پرداخت بدهي فدراسيون 

كشتي گفت: در جلسه اي كه با مسئولان كميته المپيك داشتيم در 
خصوص تمام مشكلات فدراسيون كشتي از جمله بدهي اين فدراسيون 
كه از مديريت قبلي به جا مانده صحبت كرديم، هر چند نتوانستيم به 
مسائل ريز بدهي ها بپردازيم اما مباحث كلي در جهت لزوم حمايت از 
كشتي مطرح شد چراكه موفقيت و نتيجه گيري خوب كشتي گيرانمان 

در رقابت هاي المپيك بسيار مهم است. 
وي با بيان اينكه قرار شد اين جلس��ات به صورت منظم ادامه داشته 
باش��د، گفت: براي موفقيت در المپيك بايد از هم اينك تلاش كنيم 
و سرمايه گذاري در اين باره صورت گيرد، چراكه توقعات از كشتي به 
عنوان پر افتخارترين ورزش ايران در رقابت هاي المپيك بس��يار زياد 
است و جا دارد مشكلات پيش روي فدراسيون كشتي برداشته شود. 
البته مسئولان كميته ملي المپيك در اين باره نيت خير دارند و مطمئنا 
كمك حال كشتي ايران خواهند بود. كيومرث هاشمي در بحث حمايت 
از ورزش هاي مدال آور در المپيك مانند كشتي بسيار جدي است و 

آماده هر گونه همكاري است. 

رضايي: توقعات بالاست مشكلات كشتي بايد رفع شود
حمايت كميته ملي المپيك از كشتي جدي است

    كشتي

قهرماني حاصل برنامه مسئولان نيست 
از سال 84 به عضويت ثابت تيم ملي درآمدم و تا الان عضو ثابت تيم ملي 
هستم. در هر مسابقه اي كه شركت كردم، مدال هاي مختلف و رنگارنگي به 
دست آورده ام. پورشيب با ابراز گلايه از مسئولان ورزش و جوانان استان ايلام 
در خصوص عدم پيگيري آنها براي به كارگيري قهرمانان و 
ورزش��كاران حرفه اي گفت: » هيچ گاه مسئولان ما از من 
سركشي نكرده اند و تا ما چيزي نگوييم و مراجعه نكنيم، 
ورزش و جوانان استان اصلًا به س��راغ ما نمي آيند. 
وعده مسئولان ورزشي استان در حد صحبت بوده 
اما در عمل صفر است. قهرماني ورزشكاران حاصل 
برنامه مسئولان نيست، چراكه آنها اصلاً رسيدگي 
به ورزش حرفه اي در استان ها ندارند. همين ها باعث 
مي شود كه ورزش استان روز به روز ضعيف تر شده يا 
در جا بزند كه اگر به آمار رجوع شود نشان دهنده اين 
واقعيت است كه در مقايسه با سال هاي گذشته ما چه 
پيشرفتي داش��ته ايم؟ تخصص گرايي بايد در ورزش 
و جوانان اس��تان ها رواج پيدا كند، هر كسي در هر 
قسمت در جاي خود قرار بگيرد، آن موقع است كه 

بازدهي كار بالا خواهد رفت.« 

جهانبخش جزو 5 بازيكن برتر جام ملت ها 
جام ملت هاي آس��يا در حالي سه هفته ديگر ش��روع مي شود كه سايت 
AFC در گزارشي پنج جوان برتر اين بازي ها را معرفي كرد كه نام عليرضا 
جهانبخش نيز در آن ديده مي شود. س��ون هئونگ مين از كره جنوبي، 

يوش��ينوري ژاپن، تامي اوآر از استراليا و احمد ياسين 
از عراق، ستارگان جوان جام ملت هاي آسيا هستند 
كه اين سايت از آنها ياد كرده است. اين سايت درباره 

جهانبخش مهاجم جوان و آتيه دار ايران نوشت: 
جهانبخش فوتبالش را از زمين هاي خاكي آغاز 
كرد. او رونالدو س��تاره فوتبال برزيل را الگوي 
خود مي داند. اين مهاجم گلزن به عنوان يكي 
از استعدادهاي جوان ليگ هلند انتخاب شد و 
حتي مورد توجه برخي از باشگاه هاي انگليس 

از جمله منچستريونايتد و چلس��ي قرار گرفت. 
جهانبخش يكي از چندين بازيكن جواني بود كه 
به تيم ملي ايران براي مسابقات جام جهاني دعوت 
ش��د و با اينكه در اين رقابت ها در تركيب اصلي 
حضور نداشت اما در هر سه بازي ايران به عنوان 

بازيكن ذخيره وارد زمين شد. 
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كفاشيان حامي تمام قد خاطيان 
سر نوش��ت بازيكنان فوتبالي كه با جعل س��ند كارت پايان خدمت يا 
معافيت در يافت كرده اند هنوز نامشخص اس��ت، در حالي كه اسامي 
تعدادي از اين بازيكنان اعلام شده و حتي برخي از آنها ديگر در ميادين 
فوتبال و باشگاه ها به ظاهر ديده نمي شوند، اما خبري هم از اعزام آنها به 

خدمت مقدس سر بازي نيست. 
در اين بين تلاش هاي فدراسيون فوتبال و شخص رئيس براي بيگناه 
جلوه دادن اين خاطيان بسيار جالب توجه است. علي كفاشيان ديروز 
در بر نامه زنده تلويزيوني در خصوص مهرداد پولادي سر باز فراري ساكن 
قطر گفت: پولادي قرار داد سنگيني با قطري ها بسته و اگر اكنون بيايد 
متضرر مي شود و بايد مبلغ قابل توجهي خسارت بدهد. او بعد از پايان 

قرار دادش حتماً به ايران مي آيد و مشكلش را حل مي كند. 
جملات كفاشيان در حمايت از بزرگ ترين خاطي اين پرونده در حالي 
بيان مي شود كه وي خواسته تا مجازات پولادي به بعد از بازي هاي جام 
ملت هاي آسيا موكول شود. رئيس فدراسيون فوتبال حتي براي حل و 
فصل اين جريان و رهايي خاطيان پرونده جعل سند و مدرك خدمت 
سر بازي از چنگال قانون متوسل به مقامات ارشد نظامي كشور هم شده 
كه البته با پاسخ محكم، كوبنده و منفي آنها رو به رو شده است اما جالب 
اينكه كفاشيان هنوز از مواضع خود عقب نش��يني نكرده است و به هر 
دري مي زند تا بتواند اين مجرمان را بي تقصير جلوه دهد، حتي اگر شده 

با مظلوم  نمايي و ساختن قهرمانان پوشالي از آنها! 
به نظر مي رسد مسئولان نظام وظيفه و دس��ت اندر كاران اين پرونده 
بايد براي جلو گيري از به زمان خوردن و از تب و تاب افتادن اين جريان 
س��ريع تر با صدور حكم و اجراي آن براي متخلفي��ن جلوي اين قبيل 

حركات و اظهار نظر ها را بگيرند. 
فراموش نكنيم كه افكار عمومي بابت اين مسئله حساس تر از قبل شده 
و همه منتظر اين هستند تا ببينند سر نوشت عده اي كه با جعل سند 
و مدرك از خدمت س��ر بازي گريخته و ميليارد، ميليارد پول به جيب 
زده اند و هر جا دل شان خواسته رفته و هر كار دل شان خواسته كرده اند 
به كجا مي انجامد. به طور حتم اعمال قانون در خصوص اين افراد باعث 

تثبيت قانون مي شود. 
شايد نبردن يك بازيكن به جام ملت ها منجر به شكست شود اما بي ترديد 
بردن او باعث رواج بي قانوني و حمايت از متخلفان مي شود. يادمان نرود 
كه فوتباليست هاي متخلف تاكنون در بر خورد با افكار عمومي اينقدر 
حق به جانب و طلبكارانه حرف زده اند كه اگر كسي از اصل جريان خبر 
نداشته باشد ناخود آگاه آنها را محق فرض مي كند. پس براي جلو گيري 
از چنين اتفاقي بايد هر چه سريع تر تكليف عده اي كه جرم آنها مسجل 
شده روشن شود تا به اين ترتيب بقيه متهمان از بازيكن فوتبال گرفته، 
تا آرتيست هاي سينما حساب كار دست شان بيايد و مطمئن شوند كه 

هيچ راه فراري جز تن دادن و گردن خم كردن برابر قانون ندارند.
 اين مسئله اي است كه اقدام سريع و عاجل مسئولان مربوطه را مي طلبد 
و الا فوتباليست ها و متخلفين ديگر امثال كفاشيان و ديگران را دارند 
كه بنا به دلايلي نامعلوم سينه چاكشان باش��ند و براي رهايي آنها هر 

كاري انجام دهند. 

بازگشت ايران به صدر فوتبال آسيا 
 تيم ملي فوتبال ايران جايگاه نخست آسيا را در آخرين رده بندي فيفا 
در سال 2014 از ژاپن پس گرفت. فيفا رده بندي ماه دسامبر را اعلام 
كرد كه بر اين اساس، تيم ملي ايران با پنج رده صعود در رده  51 جهان و 
اول آسيا ايستاد. ايران در رده بندي قبلي در رده 56 دنيا و دوم آسيا قرار 
داشت. در بين  تيم هاي آسيايي، ژاپن بعد از ايران با ايستادن در جايگاه 
54 در رده دوم قرار دارد و پس از اين كشور، كره جنوبي و ازبكستان قرار 
گرفته اند. در صدر جدول بهترين تيم هاي جهان تغيير خاصي به وجود 
نيامده و همچنان تيم هاي آلم��ان و آرژانتين )قهرمان و نايب قهرمان 

جام جهاني( در رده هاي اول و دوم ايستاده اند. 
-----------------------------------------------------------

استقلال ششم آسيا شد
سايت كنفدراسيون فوتبال آسيا آخرين رده بندي تيم هاي باشگاهي 
آس��يا را اعلام كرد كه در اين رده بندي الهلال عربس��تان، سئول كره 
جنوبي و الاتحاد عربس��تان درمكان هاي اوي تا سوم جدول رده بندي 
قرار گرفته اند. اس��تقلال تهران با كس��ب 84 امتياز در رده شش��م و 
سپاهان اصفهان نيز با 82 امتياز در رده هفتم قرار گرفته اند. ذوب آهن و 
پرسپوليس با 35 امتياز در رده هاي 32 و 33 حضور دارند. اين رده بندي 
بر اساس عملكرد تيم ها در چهار فصل اخير مسابقات آسيايي از 2011 

تا 2014 تنظيم شده است. 
-----------------------------------------------------------

پيروزي مدعيان در ليگ برتر بسكتبال 
هفته يازدهم ليگ برتر بسكتبال با پيروزي مدعيان و ادامه صدرنشيني 
دانشگاه آزاد به پايان رس��يد. دانش��گاه آزاد كه اكنون با يك شكست 
در جايگاه نخس��ت جدول رده بندي قرار دارد در اي��ن هفته به مصاف 
شهرداري گرگان بحران زده رفت و با نتيجه 57 بر 48 به پيروزي رسيد و 
صدرنشين باقي ماند. مهرام تيم دوم جدول هم ميزبان صنايع ماهشهر 
بود و با نتيجه قاطع 95 بر 52 به پيروزي رسيد. پتروشيمي در خانه برابر 
ثامن مش��هد به ميدان رفت و 77 بر 49 برنده شد. آخرين مسابقه اين 
هفته نيز بين نفت آبادان و پميناي اصفهان به ميزباني تيم جنوبي برگزار 

شد كه در انتها ميزبان با نتيجه 86 بر 77 حريفش را شكست داد. 
-----------------------------------------------------------

كلاس هاي مربيگري حرفه اي براي مربيان ليگ برتري 
كميته آموزش فدراسيون فوتبال در ارديبهشت 94 يك دوره كلاس 
حرفه اي براي مربيان ليگ برتري و برخي از مربيان ليگ دس��ته اول 
برگزار مي كند. در اين دوره كلاس مدرس��اني در رش��ته هاي مختلف 

مربيگري شركت مي كنند. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

تلاش  مي كنيم مشكل مالي را حل كنيم
مسابقات براي كسب سهميه براي المپيك شروع شده و تلاش براين است تا بيشترين سهميه كسب شود. 
بيشتر مسابقاتي كه الان در حال برگزاري است براي رشته هاي رزمي به خصوص تكواندو است. شاهرخ 
شهنازي دبير كل كميته ملي المپيك با اشاره به اينكه مسئولان كميته از اردوهاي تيم هاي ملي رشته هاي 
مختلف بازيد دارند، اظهار داشت:»برنامه هاي ما مانند برنامه هاي بازي هاي آسيايي است. به اردوها سركشي 
مي كنيم، برنامه هاي فدراسيون ها را براي كسب سهميه مي گيريم 
و تلاش ما اين است با ديدار دوستان جو صميمي راه بيندازيم. ما 
تلاش مي كنيم سهميه بيشتري بگيريم، اما پيشگويي كار خوبي 
نيست. با برنامه هايي كه كميته دارد، بودجه زيادي را لازم داريم. 
فعلًا هم در مضيقه مالي به س��ر مي بريم، چراكه تمام بودجه ما 
صرف بازي هاي آسيايي، ساحلي و المپيك نوجوانان شد. 
در تلاشيم در جلسه با دوستان دولت اين مشكل را حل 
كنيم. هفته آينده قرار است در اين باره جلسه اي را با 

دوستان مان در دولت داشته باشيم. «

شيار 143 اشك عقاب را درآورد
دروازه بان اسبق و محبوب تيم ملي ايران كه اكنون به عنوان مربي دروازه بانان تيم فوتبال راه آهن 
مشغول به فعاليت است، پس از تماشاي فيلم شيار 143 بغضش تركيد و گريه كرد. احمدرضاعابدزاده 
درباره اين فيلم گف��ت: »تجربه هاي من از دوران جن��گ در زادگاهم آبادان اس��ت و تمام روزهاي 

بمباران را در شهرم و در ميان آشوب جنگ، به سر مي بردم. بنابراين 
صحنه هايي كه در اين فيلم سينمايي مي ديدم براي من آشنا و 

دردآور بودند. زماني كه لحظه هاي چشم انتظاري و زنده شدن 
اميد در الفت براي ديدن فرزندش را ديدم، بغضم تركيد و با 
صداي بلند گريه كردم. ياد داغ دل مادراني افتادم كه فرزندان 
خود را از دست مي دادند و با صداي بلند گريه مي كردند«. اين 

چهره محبوب فوتبال ايران با دع��وت مردم به ديدن فيلم 
شيار 143اظهار داشت:» توصيه مي كنم هر ايراني اين 
فيلم را ببيند تا يادمان نرود چ��ه روزگاري را در اين 

سرزمين گذرانده ايم.«

شيوا نوروزي

دنيا حيدري
   گزارش


